
Hvordan ser DTF 
mulighederne i Padel? 

• I DIF-regí er padel-sporten under Dansk Tennis Forbund.

• Padel-sporten er i stærk vækst i Sydeuropa og i Sverige.

• Samarbejde med flere aktører som mulige sponsorer og eksisterende padel-

organisationer.

• Vækst sker i kommercielle centre og i tennisklubber.



Padel-aktiviteter i 2017 
• Siden 2016 arbejdet med at samle kræfterne via en arbejdsgruppe med 

mange eksisterende aktører.

• I 2017 haft DTF haft en freelancekonsulent støttet af Unisport, HEAD og 
DGI.

• Motionistaktiviteter / præsentation af padel-sporten gennemført.

• Første træneruddannelse gennemført med international træner i 
samarbejde med HEAD.

• Udviklet et fem timers introduktionsforløb som udbydes pt.





Hvad er næste skridt?
• Mere formelt samarbejde med Dansk Padel Forbund og det internationale 

Padel forbund.

• Padel-baner begrænset. 9 anlæg nu. Der skal anlægges flere.

• Padel-sponsorat med Danpo og Julemærkehjemmene.

• Søgt initiativpuljen for midler til at lave introduktionsaktiviteter for 
interesserede tennisklubber.

• Udarbejder en ”how to” guide til klubber, som overvejer etablering af padel-
baner. 



Opfordring fra DTF 

• Padel er en god mulighed for tennisklubberne til at få del i en forventet 
vækst i interesse og medlemmer.

• Udviklingen kan gå stærkt og kan tilfalde kommercielle centre.

• Opfordring til at overveje om padel er en mulighed for jer.


